

ALTER SUMMIT

Financial situation September 23, 2014

The balance on 31 of December 2013 was 2963,00€.

The contributions of the following organizations have been registered from this date to the 29th of August 2014 :

- | | |
|---------------------------------------|-------------------------|
| - Economistes attérés | - No For Velferdsstaten |
| - CADTM | - ELA |
| - EAPN | - Nei til Euro |
| - ETF | - CIEP |
| - SNES | - Attac Deutschland |
| - Union Sindical Obrera Confederacion | - CIG |
| - FGTB Centrale Générale | |

The expenditures of 2014 are mainly a reimbursement of Attac France (4000), the costs of the Budapest's conference (4745), the costs of the June Assembly (3200) and the reimbursement of some travels of those attending the Alter Summit's assemblies (around 600€).

On the 29 of August, it remained 5289,80€ in the bank account.

We have to consider the costs of the September Assembly, in particular the interpretation costs (around 3000€).

Situation financière 23 septembre 2014

Le solde au 31 décembre 2013 était de 2963,00€.

Les cotisations des organisations suivantes ont été enregistré de cette date au 29 août 2014 :

- | | |
|---------------------------------------|-------------------------|
| - Economistes attérés | - No For Velferdsstaten |
| - CADTM | - ELA |
| - EAPN | - Nei til Euro |
| - ETF | - CIEP |
| - SNES | - Attac Deutschland |
| - Union Sindical Obrera Confederacion | - CIG |
| - FGTB Centrale Générale | |

L'essentiel des dépenses 2014 sont allées au remboursement d'Attac France (4000), au frais de la conférence de Budapest (4745), au frais de l'assemblée de juin (3200) et au remboursement de quelques voyages pour assister aux réunions Alter Summit (environ 600€).

Il reste donc sur le compte au 29 août 2014 : 5289,80€

A cela il faudra soustraire les frais de l'assemblée du mois de septembre, et notamment les frais d'interprétation (environ 3000€).